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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. június 30-án 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  (17.00 órától) 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Porogi Lajosné óvodavezető 

Szluka Ferencné megbízott óvodavezető 

(a 2. napirendi ponthoz) 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(a 3, 4. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 fő képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Nagy Zsolt képviselőtársunk jelezte késését. Napirend előtt senki nem kért szót. 

Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A 

napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele?  

Aki elfogadja az „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat 

elbírálása (Lukatsik Attila)” tárgyú előterjesztés zárt ülésen történő napirendre vételét, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

182/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Lukatsik Attila)” tárgyú, 107/2022. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása (115/2022.) 

2.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(104/2022.) 

3.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a fizetendő 

térítési díjak megállapításáról szóló 5/2016. (III.25.) önkormányzati rendelet módosítása 

(109/2022.) 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (99/2022.) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

6.) A Képviselő-testület 2022. évi őszi-téli ülésszakának munkaterve (93/2022.) 

7.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2021/2022. nevelési évről szóló beszámolója 

(100/2022.) 

8.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2021. évi tevékenységéről (108/2022.) 

9.) Hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátásokról 

szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához (106/2022.) 

10.) Viziközmű-vagyon vagyonértékelésének aktualizálása (111/2022.) 

11.) Pétkomm Kft. szolgáltatások 2022. II. félévi díjtételei (112/2022.) 

12.) TAO 2021-22. önrészének biztosítása a PMTE részére (118/2022.) 

13.) Jubileumi naptár előkészítés (113/2022.) 

14.) Temetőkerítés építése (114/2022.) 

15.) Nyárfa köz út- és csapadékvíz elvezetésre beérkezett pályázatok elbírálása (116/2022.) 

16.) Újmandulás utca járdaépítésére beérkezett pályázatok elbírálása (117/2022.) 

17.) Orvosi rendelő talajmechanikai és megerősítési szakvélemény (110/2022.) 

18.) Óvoda földszinti hűtési rendszer kialakítása (101/2022.) 

19.) Óvoda tornaszoba szigetelés (102/2022.) 

20.) Pétkomm Kft. telephely (103/2022.) 

21.) Szabadtéri járműpark múzeum (98/2022.) 
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Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (105/2022.) 

2.) Nitrogénművek Zrt. közterülethasználati kérelme (119/2022.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy kezdjük a költségvetéssel, majd a vendégeinkre 

való tekintettel vegyük elő azokat a témákat, ami őket érintené.  

 

 

1.) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása  

(száma: 115/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Könyvvizsgáló asszony jelezte, hogy nem tud eljönni és jelen 

lenni. Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: Megint megjelent a betét elhelyezés 700 millió forint. Ez hasonló, 

mint a tavalyi? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, és lesz még.  

 

Béni Norbert képviselő: Milyen hosszú lekötési idő lett?  

 

Horváth Éva polgármester: 3 hónapokra szoktuk. A kamatok olyan gyorsan változnak, hogy 

nem érdemes hosszabb időre lekötni, akkor nem tudjuk magasabb kamattal megismételni a 

lekötést. A 3 hónap a legjobb és addig biztos, hogy nincs szükségünk arra pénzre, amit lekötünk. 

Annyira tudunk előre kalkulálni, hogy milyen kiadások lesznek.  

Más? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2022.(VII.04.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről 

szóló 1/2022. (II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 

képviselőit. Javaslom, hogy az óvoda beszámolójával folytassuk. Aki elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

2.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2021/2022. nevelési évről szóló beszámolója 

(száma: 100/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való van? 

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Néhány gondolatot szeretnék az utolsó beszámolóm alkalmával 

mondani. A beszámolóval kapcsolatban elmondanám, hogy ez egy rendkívüli év volt még 

mindig a pandémia miatt. Próbáltunk helytállni, hogy a gyerekek, illetve a szülők ne sérüljenek. 

Úgy gondolom, hogy átvészeltük ezt a nehéz időszakot. A kollegáink helyt álltak és a fenntartó 

támogatását is élveztük ebben a nehéz időszakban. A beszámolóban bent volt, hogy ebben az 

évben is volt olyan, hogy csoportot bezártak a pandémia miatt. A beszámolóval kapcsolatban, 

ha van kérdés, nagyon szívesen válaszolok.  

 

Béni Norbert képviselő: A munkavállalói létszám hogy alakul? Elég sokan hiányoztak.  

 

Porogi Lajosné óvodavezető: A tavaszi időszakban feltöltődött a létszám. Egy kolléganő 

dolgozott egyedül egy csoportban, mellé nem tudtunk szakképzett munkavállalót felvenni. 

Közben úgy tudom, hogy ezt az álláshelyet is betöltötték. Időközben egy kolléganő pályázott 

az óvodavezetői álláshelyre, úgy tudom, hogy az ő álláshelyét be kell tölteni, meg kell hirdetni, 

vagy már meghirdették. Úgy gondolom, hogy normál létszámmal tud működni az óvoda.  

 

Béni Norbert képviselő: Megszűnt ez a hiány és fel van töltve teljesen a létszám? 

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Helyettes kolléganő erre tud válaszolni. Tudták pótolni a 

hiányzókat.  
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Szluka Ferencné megbízott óvodavezető: A két hiányzó helyet betöltöttük, a Mónika helyét 

meghirdettük. Több pályázat érkezett. Ma volt egy hölgy nálunk elbeszélgetésen és úgy 

döntöttünk, hogy felvesszük. Minden álláshelyünkre van ember. Megszűnt a létszámhiányunk. 

Teljes kapacitással tudunk szeptemberben kezdeni.   

 

Béni Norbert képviselő: Szerencsés helyzet volt? Évekig tartott ez a dolog.  

 

Szluka Ferencné megbízott óvodavezető: Az a helyzet, hogy Várpalotán is elég zűrös a 

helyzet, szerintem menekülnek az emberek. Inkább azt választják, hogy itt lesznek 

biztonságban. Két ember van egy csoportban, nem egy ember húzza a csoport terheit. Sokkal 

jobbak a körülmények és a lehetőségek, mint ott. Onnan jött át a kolléga. Őt fogjuk felvenni. 

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Tudom, hogy a pétfürdői óvoda az egyik kivétel a környék 

óvodái közül. Tudjuk, hogy évek óta az összes többi környező településen nagy óvónő hiány 

volt. Nálunk ez annyira nem látszott. Szerintem a körülmények, illetve az óvoda jó hírneve 

idevonzza a munkavállalókat.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

183/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda beszámolóját a 2021/2022. nevelési 

évről elfogadja. 

 

 

Porogi Lajosné óvodavezető: Elköszönnék a Képviselő-testülettől. 16 év után nyugdíjba 

megyek. Azért volt itt a végén a kicsit érdekes válasz és a tavaszi időszakot a helyettes 

kolléganő tudta lebonyolítani.  

Tisztelt Polgármester Asszony! Tisztelt Jegyző Asszony! Tisztelt Képviselő Asszony! Tisztelt 

Képviselő Urak! 16 évig voltam vezetője a Panelkuckó Napköziotthonos Óvodának. 16 évig 

képviseltem a település óvodájába járó gyerekek és kollégáim érdekeit. Köszönöm azt a 

szeretet, a bizalmat és azokat az emberi kapcsolatokat, amelyek mindennél többet adnak nekem 

ebben az időben. Büszke vagyok az eredményekre, sikerekre. Elégedettséggel tölt el, hogy az 

utóbbi években tapasztalt pedagógushiány elkerülte az intézményünket, megoldottak a 

személyi feltételek. Az itt dolgozó kollégák és a fenntartó jóvoltából nem csak erkölcsi, de 

anyagi elismerésben is részesültek a dolgozók. Büszke vagyok arra, hogy nálunk azok a 

gyerekek is megkaphatták a szaksegítséget, akik valamilyen speciális nevelési igényük miatt 

erre rászorultak. A szakmai segítség az önök támogatásával valósulhatott meg. Intézményükben 

főállású logopédus, pedagógiai asszisztensek és az utóbbi évben egy fő plusz dajka állással 

bővült a nevelő-testület, illetve az alkalmazotti közösség. Ezzel is bővítették a színvonalas 

munkát az óvodában. Köszönettel tartozom kollégáimnak kitartó, elhivatott munkájukért és a 

fenntartónak azért a segítségért, amit az intézmény, illetve az itt dolgozók kaptak. Most lezárul 
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egy fejezet az én életemben, így az óvoda életében is. A megválasztott új óvodavezetőnek sok 

sikert kívánok, önöknek jó egészséget, békés, szeretetteli éveket és olyan települést, ahol 

továbbra is érdemes élni és dolgozni. Köszönöm megtisztelő bizalmukat.  

   

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen.  

Javasolnám a következő napirendként a Pétkommot. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

3.) Pétkomm Kft. szolgáltatások 2022. II. félévi díjtételei (száma: 112/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

184/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által végzett szolgáltatások 2022. július 1-től érvényesíthető 

elszámolási díjtételeit a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

 

Határidő tájékoztatásra: azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester    

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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4.) Pétkomm Kft. telephely (száma: 103/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 20.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 3 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslat „A” változatát.  

A Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 

határozati javaslat „B” változatát.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem született támogató döntés. Ügyvezető úrnak átadom a szót.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az előbb kiosztottam egy térképvázlatot, melyen lehet 

látni a közműveket, a helyrajzi számokat, a fákat, a murvás utakat, mindent. Azokat a 

dilemmákat, hogy valaki nem ismeri kellően a helyszínt, ez a térképvázlat feloldja.   

 

Horváth Éva polgármester: Változatlanul fenntartom az előterjesztésben leírt véleményemet, 

hogy a központi elhelyezés és a közműellátottságon kívül, mint előny, nem látok többet ebben 

a telephelyben, a hátrányokat felsoroltam.  

 

Béni Norbert képviselő: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyértelműen hátránynak és nehézségnek tartom a jelenlegi 

HÉSZ övezeti besorolást, a jelenlegi és a tervezett is szigorú előírásokat ír elő erre a területre. 

Zöld felület kialakítása, illetve beültetési kötelezettséggel. Hátránynak tartom, hogy a területet 

érinti több közmű. Az egyik egy 200-as ivóvíz nyomóvezeték, aminek védőtávolsága van, 

valamint egy EON szolgalmi jog. Megközelíthetetlenné válna másik terület. Ugyancsak egyet 

írtam le, de van egy másik is. Környezetvédelmi, városképi szempontból későbbiekben 

támadhatónak tartom és nagyon-nagyon soknak tartom a vételárat. A távlati fejlesztési 

lehetőségeket – nem írtam le – sem látom rajta. Azt sem írtam le, hogy ivóvíz védőövezeten 

van. Akármit nem lehet ide építeni. Akár hulladékkezelés, tárolás. Nem tudom támogatni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem kicsit más a véleményem a területről. A terület 

nagysága, amit a törvény előír, hogy 6000 m2 legyen, annak megfeleltethető. A HÉSZ szerint, 

ha akarjuk át tudjuk minősíteni, mert még nem zártuk le. A másik területről semmit nem tudunk, 

nem tudjuk az árát. Ahhoz nem járulok hozzá, hogy újra a Pétkomm el kezdjen bérelni egy 

területet, mert annak semmi értelme nincs, mert az nem végleges telephely. Jelen pillanatban 

véglegesen megoldható a telephely kérdés. Valóban van a terület alatt van ivóvízkészlet, de 

csak a bánya alatti. Azt a részt nem akarjuk bolygatni. A másik dolog, hogy nem megközelíthető 

a terület, ezt nem látom reálisnak, hiszen megközelíthető. Itt annyit kell kérni a tulajdonosoktól, 

hogy mivel négy helyrajzi számon van, variálják meg, csúsztassák el a területeket. Hiszen a 

területen első vásárlók vagyunk, így megoldható. Felvettem a kapcsolatot az eladó ügyvédjével, 

erre hajlandóak. Belátták ők is. A besorolás szerint lehet rá építeni házat is. Egyetlenegy eladó 

háztelek van Pétfürdőn, 11,5 millió forintért. Ez hat háznyi terület, ha ezt valaki beszorozza, 

akkor az több mint 70 millió forint. Ezzel szemben 26 millió forint az ára. Nem tudom miért 

van ez túlárazva. Mihez képest viszonyítjuk a túlárazást. Ez a terület lassan 25 éve Pétfürdő 

szégyenfoltja. Lenne lehetőségünk, hogy rendbe tartsuk. A legnagyobb problémánk az, és én is 
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ezért segítek az ügyvezető úrnak, mert fontosnak tartom, hogy legyen egy telephely. Ilyen 

egybefüggő terület nincsen máshol. Támogatni fogom ezt a dolgot.  

Lenne egy módosító javaslatom, hogy esetleg az ügyvezető úr beszéljen az eladóval, illetve jogi 

képviselőjével, hogy az ő saját elkerítését, az eltájolását, ezáltal az új helyrajzi számot, az eladó 

költségével megoldható, akkor a méregfogak 80 %-a kihúzható. Természetesen, mivel 

demokráciában élünk, ha a többség úgy dönt, hogy eleve nem támogatná ezt a dolgot, 

elfogadom.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért mondtam, hogy drága, mint 16 millió forintot soknak tartott 

a Képviselő-testület egy hasonló nagyságrendű területért, ez meg 26 millió forint. Nem 

fejleszthető.  

A másik kifogásod, amit megfogalmaztál, hogy a további tárgyalásokat nem támogatod. Ez egy 

tárgyalás kezdete, amit elindított a HEXUM és a Pétkomm Kft. Pontosan azért, amire te is 

céloztál, hogy meg van oldva per pillanat az ideiglenes elhelyezése a Pétkommnak, nem kell 

kapkodni, nem kell három hónapon belül megoldani mindent. Van rá időnk, hogy kialakuljon 

a végleges lehetőség. Ezt a területet semmiképpen nem tartom alkalmasnak a Pétkomm 

telephelynek. 

Van egy félreértésed. Az ivóvíz védőövezet nem azt jelenti, hogy alatta van a víz, hanem van 

kijelölt védőövezeti rendszer a kút körül, és ez keményen beleesik a belső védőövezetbe.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Értettem, amit mondtál polgármester asszony. Azt ki lehet 

kerülni külön bejárattal, megnéztük.  

 

Horváth Éva polgármester: Az ivóvíz védőövezetét nem lehet kikerülni, mert az ki van 

jelölve.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt tudjuk kikerülni, hogy a mi telkünk ne ott határolódjon. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem érted, hogy miről beszélek.  

 

Béni Norbert képviselő: Az ivóvízvezeték átmegy a telek alatt.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Az is egy akadály. A másik, hogy a karsztkutunk körül 

központilag ki van jelölve egy belső védelmi övezet, egy A védőövezet, egy B védőövezet és 

mindegyikben megvan határozva, hogy mit lehet ott csinálni.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezt a 425 m2-es területet, ami még kellene honnan vásárolnánk meg? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A teljes terület az ő tulajdonában van, onnan le lehet csatolni. 

Ez nem probléma.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Dobálózunk itt ezekkel a védőövezetekkel, de azt azért 

pontosan meg kellene nézni, hol van ezeknek a határa.  

 

Horváth Éva polgármester: Rajta van a rendezési terven.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Te sem mondod meg most pontosan hol van ennek a határa. 

Milyen célból kell a Pétkommnak a telephely? Telephelyet akar csinálni, de miből áll ez a 

telephely. Kell egy irodaház, ahol az alkalmazottak tudnak dolgozni. Kell egy öltöző, ahol a 
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fizikai állomány át tud öltözni, és tárolhatja a ruháit. Kellene valami hangár, ahová a gépeket 

rakjátok.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A gépeket nemcsak tárolni kell, hanem karbantartani, 

javítani is kell a gépeket. Van egy olyan elképzelés, hogy a hulladékos tevékenységgel bővítsük 

a szerepkörünket. Ehhez járműparkot kell bővíteni, esetleg gépjármű mosót csinálni. Nagyobb 

lesz a TMK műhely igénye is. Ez a terület most a jelen tevékenységet négyzetméterben ki tudja 

szolgálni, ha azt mondjuk, hogy a zöldhulladékot valahová el tudjuk szállítani, és valahogy meg 

tudjuk oldani azt a műszaki kérdést, hogy az aznap beérkezett hulladék el is kerüljön a 

telephelyről. A fejlesztési célokat nem lehet.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az lenne az első lépés, hogy ezek miatt a korlátok miatt – 

védőövezet, EON szolgalmi jog – mi építhetünk-e. Ha építhető oda, akkor ezt a telephelyet meg 

kell venni, mert ennél jobb hely nincs. Az összes többi rosszabb helyen van. Ez van itt a 

központban, közút mellett. Ha feloldhatók a korlátok, akkor ez a megfelelő telephely, ha nem, 

akkor nem.   

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ehhez először a HÉSZ-t módosítani kell, amihez kell 

testületi döntés, majd nem kevés háttér munka.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az testületi döntés kérdése, de a védőövezeti dolgok nem 

rajtunk múlnak.  

 

Horváth Éva polgármester: Semmilyen hulladéktárolás a területen nem megoldható.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem lesz hulladékgyűjtés. 

 

Horváth Éva polgármester: Miért ne lenne? A zöldhulladék gyűjtése ott történne.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem ott, hanem a Bányai utcai telken mondjuk. Ott van 

100 méterre.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jelen pillanatban a területen van egy lakatos műhely. Annál 

komolyabb környezetszennyező tevékenységet a Pétkomm Kft. jelenleg sem csinál. A terület 

eredetileg autószerelő műhellyel lett tervezve, annál komolyabb szennyezést nem csinál. Ha 

tipikusan járműpark tárolására használnánk ezt a területet, és a zöldhulladékot, amit még mindig 

nem tudunk megoldani, de máshova sem tudjuk, három másik helyre rakhatjuk, ami már a 

mienk, ha azt kivesszük belőle, akkor tökéletesen alkalmas telephelynek.  

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott, hogy további tevékenység fejlesztés, autómosás. 

Emlékszünk arra, hogy itt vállalkozó próbált autómosót csinálni és pontosan a vízmű 

védőterület miatt nem kapott engedélyt erre a tevékenységre.  

Az, hogy odaépítünk három irodát, amikor az a legkisebb gondja a Pétkommnak, hogy irodát 

építsen. Azzal van gondja, hogy egyik pillanatról a másikra át kellett pakolnia egy másik 

telephelyre, de semmiféle fejlesztési lehetőség nincs.  

Azt mondom, hogy a HEXUM-Petrotáros tárgyalást folytatni kell. Megnézni a lehetőségeket, 

nem kell kapkodni és előbb-utóbb ki fog alakulni az, hogy milyen fejlesztéseket lehet 

végrehajtani és mennyiért.  
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Molnár Gyula László képviselő: Ha a Petrotár tárgyalásait tovább lehet folytatni, akkor a 

kifogásunk, ami hátránynak lett megnevezve, a másik területen miért nem lehet tovább 

folytatni?  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a terület attól nem lesz jobb. Ugyanúgy megmarad vízmű 

védőövezetnek, megmaradnak a szolgalmi jogok rajta. Ami hátránynak fel vannak sorolva, 

továbbra is megmaradnak.   

 

Molnár Gyula László képviselő: A HÉSZ szerinti besoroláson tudunk módosítani, nem marad 

meg. A terület, hogy teljesen bekeríthető legyen, a tulajdonos a területéről rendelkezik, meg 

tudja oldani. Minden megoldható.  

 

Horváth Éva polgármester: Két terület akkor is elzárva lesz.  

HÉSZ-szel kapcsolatban jegyző asszony esetleg van valami mondanivalód? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A vízbázis védőterületet kerestem meg. Voltak itt 

vállalkozók, akik ezt a területet meg akarták venni, és pont ezért nem tudták megvenni. Ezt 

kérdeztem ügyvezető úrtól is, hogy a telephelyet úgy értsem, hogy az összes gépparkja, ami 

van, az a telephelyre be akar menni mindennap esténként. Ne adj Isten szerelni kell, le kell 

mosni, abból olajos víz jön le. Ugyanott vagyunk, ahol az autómosó van.  

A HÉSZ módosításról persze lehet hozni most egy testületi határozatot. A HÉSZ mostani 

módosítása szeptemberre elfogadás alatt van. Pontosan tudja a Képviselő-testület, hogy 1,5 éve 

nyüglődünk vele. Ez egy teljesen új eljárás lesz. Van idő arra. Úgy megvenni egy területet, hogy 

nem biztos, hogy utána nem tenyerel bele valamelyik állami szerv, hogy az átmódosítás 

megtörténjen, felelőtlenségnek tartom.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez erős volt, főleg, hogy egyeztettem a főépítész úrral. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az, hogy egyeztettél a főépítész úrral, az egy dolog. Nem a 

főépítész úr véleményezi az államigazgatási eljárásban. Főépítész úrnak meg kell csinálnia a 

tervezőkkel a HÉSZ-t, ez a dolga, és azon kívül az államigazgatási szervek véleményezik.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Van tapasztalata.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az autómosó akkor lesz érdekes, hogyha hulladékos 

dolog is lesz. A vízbázis kérdése valóban probléma. A másik probléma az, hogy jó lenne, ha 

végre egy helyen tudnánk mindent megoldani, mert az a leggazdaságosabb.   

 

Molnár Gyula László képviselő: A Bánya utca, ahol lehetne hulladéktelep, körülbelül 100 

méterre van. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem lehet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg lehet oldani.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslat „A” változatát, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 1 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

185/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pétkomm Kft. telephely tárgyú, 103/2022. szám alatti 

előterjesztés határozati javaslatának „A” változatát. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslat „B” változatát, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

186/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. végleges telephelyének kialakítására a Pétfürdő 1640/3 hrsz-ú és 

1640/7 hrsz-ú ingatlanokat nem tartja alkalmasnak. 

 

Felkéri a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a végleges telephely 

kialakítása tárgyában folytassa a tárgyalásokat a HEXUM PETROTÁR 

Kft-vel.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról 

tájékoztassa a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2022. július 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

5.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(száma: 104/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

187/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat által fenntartott valamint működtetett, a személyes 

gondoskodás keretében étkeztetést nyújtó intézményekben a 

szolgáltatókkal és intézményvezetőkkel végzett egyeztetés alapján az 

élelmezési nyersanyagnormát és a szolgáltatónak fizetendő térítés összegét 

2022. év szeptember hó 1. napjától az alábbiakban határozza meg: 

 

 

1./ Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 

 

Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft. 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő: 

           

     - gyermekek részére 

ebéd: 377,- Ft 516,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 255,- Ft 335,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  632,- Ft 851,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

 

2./ Horváth István Általános Iskola 

 

Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft. 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő: 

          

     - gyermekek részére 

ebéd (menza): 392,- Ft 560,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 264,- Ft 357,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  656,- Ft 917,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

 

3./ Szociális étkeztetés  

 

Szolgáltató: Sze-Pa-Szolg. Kft. 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő: 

ebéd  506,- Ft 614,- Ft + ÁFA/fő/nap 
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4./ Bölcsőde 

       Norma:  

           

     - saját konyhán előállított  

       egész napos ellátás:  410,- Ft 

 

 

II. A Képviselő-testület 

 

1. Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról az érdekelt 

intézményeket és szolgáltatókat tájékoztassa. 

2. Felhatalmazza az érintett intézményvezetőket és a polgármestert, 

hogy a jelen határozatban foglaltak szerint kössék meg a 

szolgáltatókkal a szállítási szerződést. 

 

Határidő II/1. pontra: 2022. július 10. 

                II/2. pontra: 2022. július 31. 

 

Felelős: II/1. pontra: Horváth Éva polgármester 

              II/2. pontra: érintett intézményvezetők és polgármester 

 

 

Béni Norbert képviselő: Röviden elmondhatnánk, hogy mi a lényege? 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Ezzel az emeléssel éves szinten az önkormányzatnak +6,6 millió forintjába kerülne, ha leosztom 

4 hónapra, ami nem igazán jó, +2,2 millió forint az étkeztetés az önkormányzatnak. Úgy, hogy 

a szülők többet fizetnek.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az a probléma, hogy az óvodában tulajdonképpen a 

köztisztviselő és közalkalmazott szülőkön kívül szinte senki nem fizet, mert önbevallással 

történik a történet. A szülő aláírja, hogy büntetőjogi felelőssége teljes tudatában az egy főre eső 

jutó jövedelem nem éri el azt a határt, ami alatt ingyenes az étkeztetés, úgy gondolom, hogy 

ezzel nagyon sokan trükköznek. Az önkormányzatot ezzel megrövidítik.  

 

Horváth Éva polgármester: Amikor terveztük év elején a költségvetést, az óvodánál a mi 

kiadásunk volt bruttó 31 millió forint a januári étkezési árakkal és a várható befizetés 1.218 

ezer forint. Magyarán 30 millió forintot az önkormányzat hozzárakott. Ezzel a változással kicsit 

csökkent ez a rés, mert nekünk éves szinten 37,5 millió forintot kellene fizetni és bejönne 1.800 

ezer forint. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez egy olyan település, ahol hátrányos helyzetű családok 

laknak többnyire. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez probléma.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Annyival kiegészíteném, hogy mindenki tapasztalja, hogy 

az anyagárak mennyire megemelkedtek. A Képviselő-testület figyelembe veszi, hogy ugyanazt 

a jó színvonalat tudja adni, és nemcsak az óvodában, hanem az iskolában, szociális ellátásban 

és ezért hozzájárul ahhoz, hogy a 20 %-os emelést elfogadja. 2020. óta az állami korlátozás 
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miatt semmit nem tudott a szolgáltatást igénybe vevőkre hárítani. Ez normális dolog, amit most 

meg kell lépnünk.  

 

Béni Norbert képviselő: Molnár képviselő úr jelezte, hogy 20-25 %-os emelés lesz, kivéve a 

bölcsődét, ott 4 %. 

 

Horváth Éva polgármester: Maga csinálja. 

 

 

6.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a 

fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 5/2016. (III.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása (száma: 109/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett – minősített többség hiányában – nem javasolja elfogadásra a rendelet-

tervezetet.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2022.(VII.04.) RENDELETE: 

 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének 

rendjéről, a fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 

5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 99/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

188/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

353/2021.(IX.30.), 418/2021.(XII.16.), 123/2022.(III.31.), 

124/2022.(III.31.), 125/2022.(III.31.), 151/2022.(IV.28.), 

148/2022.(IV.28.), 159/2022.(V.26.), 161/2022.(V.26.), 173/2022.(V.26.), 

174/2022.(V.26.), 175/2022.(V.26.), 177/2022.(V.26.), 178/2022.(V.26.), 

179/2022.(V.26.). 

 

 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Május 26-án volt az utolsó ülés. 

Május vége óta kétszer volt a Kormányablak busz, május 27-én és június 23-án. Érdemes 

kihasználni, amikor itt van, mert sokkal kényelmesebb.  

Május 30-án voltak itt a Telekomtól. Említettem a múltkori testületi ülésen, hogy a Telekom 

kábelhálózatot épít ki a rendszerének átállítására. Ennek a helyszíni bejárása volt, terveket 

bemutatták. Tulajdonképpen a kertváros nagyrészén légkábel lesz, hogy ne kelljen burkolatot 

bontani. A lakótelepen lesz földkábel zöldsávban, hogy be tudjanak kötni a társasházakhoz. Ezt 
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néztük meg, hosszú folyamat. A tervet ki fogom függesztetni.  Egyeztetni kell a társasházakkal 

is, hogy ki, hogy gondolja. Ott sem lesz burkolatbontás.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Telekom, mint szolgáltató kábel, internet szolgáltató 

jönne? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Megszűnik a Vodafone tejhatalma.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, egy újabb cég jelenik meg.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Vodafonnal csak a gond van. 

 

Horváth Éva polgármester: Május 31-én leadtunk egy támogatás elszámolást, amit a 

Közösségi Házzal közösen nyertünk meg. Az a bizonyos 1 millió forint, amit a 

pogácsafesztiválra nyertünk.  

Ugyanezen a napon meglátogatott engem a régi és új péti erdő tulajdonos. Laci bácsi, mint 

tulajdonos kiszállt ebből a körből és a tulajdonostárs megjelent. Alapvetően ez egy magánügy, 

de felvetettek egy érdekes témát, amiben megpróbáltunk kicsit előre lépni. A magánterületi 

erdőn van a nyugdíjas pihenő. Abban Laci bácsi nagyon aktívan részt vett és segített. A 

Nitrogénes Szakszervezet tagjai viselték a szívükön. Ők hajtották ki az esőbeállót, meg a 

bútorcserét, meg mindent. Sajnos az aktívitás a koruknál fogva elmúlt, nem bírják már csinálni. 

Láttam a tulajdonos úr arcán, hogy őt nem nagyon érdekli ez az egész. Végül abban állapodtunk 

meg Laci bácsival, hogy felveszi a kapcsolatot a Marathon Tömegsport Egyesülettel. Ők elég 

gyakran használják, mint civil szervezet a nyugdíjas pihenőt. Hátha rajtuk keresztül menne. Mi 

direktben nem tudjuk támogatni őket, mert idegen vagyonba tennénk bele. Civil szervezeten 

keresztül tudunk segíteni. Nem tudom hol áll a tárgyalás. Szerintem ők nem fognak ettől 

elzárkózni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az új tulajdonos hagyja? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, hogyha valaki csinálja. Ő nem csinál semmit. 

 

Molnár Gyula László képviselő: El sem veszi a területet? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem veszi el.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Aki mostanában járt ott kint, valami katasztrófálisan le van 

rongyolódva az a hely. Rendbe kell tenni azt a területet.  

 

Horváth Éva polgármester: Kell egy patronáló civil szervezetet keresni, aki felvállalja ennek 

a szervezését és a civil szervezeten keresztül tudjuk támogatni, mint ahogy eddig is tettük a 

nyugdíjas klubbon keresztül.  

Június 14-én utólag beadtunk egy pályázatot, amit már megnyertünk. Szintén a Közösségi 

Házzal közös pályázat. 500 ezer forintos. A Kati már tavaly megnyerte. Ez a színjátszó 

találkozó támogatása. Most utólag be lehetett adni, ezen is túl vagyunk.  

Június 20-án le tudtam adni a tavalyi elszámolást az eszközbeszerzésekre. 

21-én a szennyvízteleppel kapcsolatban megint volt a következő kooperáció. Nagyon lassan 

halad előre az ügy. A tervezés készen van. Az engedélyezési tervek elkészültek, egyeztetve lett 
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az üzemeltetővel. Előzetes munkák megtörténtek, fűnyírás, lőszer mentesítés, illetve a 

megfigyelő árkok készítése folyamatban van a vízmozgás miatt. A vezeték feltárások is 

folyamatban lesznek. A Nitrogénművek továbbra is elzárkózik a gyáron keresztül való 

megközelítéstől. A generál kivitelező felajánlotta, hogy a Nitrogénművek által javasolt külső 

megközelítési földutat stabilizálja és hogy ehhez mi a hozzáállása a Nitrogénműveknek. Arra 

az útra munkagépek nem tudnak rámenni, mert elsüllyed. Tárgyalások folynak. Július 12-én 

lesz a következő kooperáció, amikor véglegesítve lesznek a tervek, aminek alapján a vízjogi 

létesítési engedély módosításra kerül.  

Van egy örömteli tájékoztató, amit élveztünk a múlt héten. 24-25-én a Péti Nyár lezajlott. 

Nagyon szeretném megköszönni a szervezőknek azt a hatalmas munkát, amit ennek érdekében 

tettek, előtte és a helyszínen is. Szeretném megköszönni a Leventééknek a Mozdulj Pét 

rendezvényt. Nagyon sok ember megmozdult, nagyon hasznosnak tartom. A Polgárőrség 

részvételét köszönöm. Mindenkinek, aki tett valamit a Péti Nyár ügyében megköszönöm a 

munkáját. Kellett már ez, az emberek nagyon hiányolták.  

 

 

9.) A Képviselő-testület 2022. évi őszi-téli ülésszakának munkaterve (száma: 93/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

189/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szervezeti 

és Működési Szabályzatról szóló 10/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelete 9. § (3) bekezdése alapján a  

 

Képviselő-testület 2022. évi őszi-téli ülésszakának munkatervét 

 

a melléklet szerint elfogadja.  
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Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel.   

 

Határidő: végrehajtás: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2021. évi tevékenységéről  

(száma: 108/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Jegyző asszony ki szeretnéd egészíteni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, köszönöm szépen. 

 

Horváth Éva polgármester: Vélemény? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nagyon klasszul kidolgozott anyag, volt vele dolog. 

Köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

190/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatal 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót 

elfogadja. 
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11.) Hozzájárulás Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális 

ellátásokról szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletének módosításához  

(száma: 106/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

191/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Berhida Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

szociális ellátásokról szóló 15/2021.(V.28.) önkormányzati rendeletét 

módosító rendelet-tervezetet, célzottan annak Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatát érintő, az idősek nappali ellátásának (Idősek Klubja) 

igénybevételére vonatkozó új díjakat tartalmazó mellékletét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5. § (5) bekezdése szerinti 

feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Berhida Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy e határozatot Berhida város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2022. július 8. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.00 órakor Nagy Zsolt képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  
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12.) Viziközmű-vagyon vagyonértékelésének aktualizálása (száma: 111/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

192/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bakonykarszt Zrt. és Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata között 

Pétfürdő szennyvízelvezető viziközmű rendszer vagyonértékelés 

aktualizálásának tárgyában megkötendő Együttműködési Megállapodást 

jóváhagyja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő: 2022. augusztus 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

193/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Bakonykarszt Zrt., mint viziközmű szolgáltató és Várpalota Város 

Önkormányzata, Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata, Öskü Község 

Önkormányzata, mint Ellátásáért Felelősök között Várpalota ivóvízellátó 
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viziközmű rendszer vagyonértékelése aktualizálásának tárgyában 

megkötendő Együttműködési Megállapodást jóváhagyja.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő: 2022. augusztus 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

13.) TAO 2021-22. önrészének biztosítása a PMTE részére (száma: 118/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

194/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete visszavonja 

a 22/2021.(II.1.) számú határozatot.  

 

A Képviselő-testület támogatja a Péti Munkás Testedzők Egyesületének 

(8105 Pétfürdő, Sporttelep; adószám: 19900726-1-19) a Magyar 

Labdarúgó Szövetség 2021-22. TAO programjához be/SFP-

50793/2021/MLSZ számon benyújtott pályázatát. Az elnyert támogatás 

4.521.213,- Ft önrészét 2022. évi költségvetésében biztosítja.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét 

képező támogatási szerződés aláírására, egyben 2022. évi költségvetési 

előirányzatait az alábbiak szerint módosítja: 

 

felhalmozási célú pénzeszközátadás   -5.965.500,- Ft 

PMTE (TAO 2021-2022. önrész) 

általános tartalék    +5.965.500,- Ft 

 

felhalmozási célú pénzeszközátadás   +4.521.213,- Ft 
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PMTE (TAO 2021-2022. önrész) 

általános tartalék    -4.521.213,- Ft 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester    

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

14.) Jubileumi naptár előkészítés (száma: 113/2022.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen alpolgármester úr munkáját. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyival kiegészíteném, hogy ez egy fényképes naptár 

lesz. A tervezethez kivágott képek voltak és valószínű, hogy jövő hétig új, digitalizálható képek 

készülnek. A fotóst és a Sándort összehoztam, elmennek a helyszínre, lefényképezik és azt 

fogják eljuttatni a nyomdába.    

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

195/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Pétfürdő 

függetlenné válásának 25. évfordulója tiszteletére – 2022. október 

hónapjától 2023. teljes évre - reprezentatív jubileumi asztali naptárt 

jelentet meg Tóth Sándor helytörténeti kutató tervei alapján 300 

példányban. 

 

A kiadvány megjelentetésének 760.000,- Ft-os költségével a Közösségi 

Ház és Könyvtár dologi kiadásait megemeli az önkormányzat 2022. évi 

költségvetés általános tartalékának terhére. 
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Felkéri a Közösségi Ház és Könyvtár vezetőjét, hogy a naptár előállítását 

rendelje meg 2022. szeptember 15-i szállítással, valamint a polgármestert, 

hogy jelen döntésre a költségvetés soron következő módosításakor legyen 

figyelemmel. 

 

Határidő: a) megrendelésére: 2022. július 8. 

                  b) a költségvetés módosítására: 2022. szeptember 29. 

Felelős: a) pontért: Angeli Katalin 

              b) pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.06 órakor szünet. 

17.22 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. Miskolczi Ferenc alpolgármester nem 

érkezett vissza az ülésterembe. A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-testület továbbra 

is határozatképes.  

 

 

15.) Temetőkerítés építése (száma: 114/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi kiegészítéssel: 

A kivitelezéssel a C és R Közlekedésépítő Kft.-t bízza meg. 

A kivitelezés bruttó 12.629.566, - Ft, melyből  

- az 1. és 2.  szakasz bruttó 7.402.693, - Ft 

- a 3. szakasz bruttó 5.226.566,- Ft. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot az alábbi kiegészítéssel: 

A kivitelezéssel a C és R Közlekedésépítő Kft.-t bízza meg. 

A kivitelezés bruttó 12.629.566, - Ft, melyből  

- az 1. és 2.  szakasz bruttó 7.402.693, - Ft 

- a 3. szakasz bruttó 5.226.566,- Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja a két bizottság javaslatát, és ezzel együtt a határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

 

 



24 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

196/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő köztemető „E” parcellájában a kerítést a Kiss 

és Rusznák Kft. (Balatonalmádi) tervei alapján átépítteti.  

A kivitelezéssel a C és R Közlekedésépítő Kft-t (8000 Székesfehérvár, 

Mártírok útja 38.) bízza meg. 

A kivitelezés összköltsége: bruttó 12.629.566,-Ft, melyből 

- az 1. és 2. szakasz bruttó 7.402.693,- Ft 

- a 3. szakasz bruttó 5.226.566,- Ft 

 

A kivitelezés fedezete a 2022. évi költségvetés erre a célra előirányzott 

összege, valamint 1.629.566,- Ft a 2022. évi költségvetés általános 

tartaléka terhére. 

 

A Testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére, 

egyúttal felkéri, hogy e döntésre a költségvetés soron következő 

módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2022. július 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Béni Norbert képviselő: Tegyük hozzá, hogy ehhez van pályázati pénzünk is. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ebben van 6 millió forint megnyert pályázati pénz. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt is tegyük hozzá, hogy majdnem 10 millió forintot 

spóroltunk a múltkori ajánlathoz képest. 

 

 

16.) Nyárfa köz út- és csapadékvíz elvezetésre beérkezett pályázatok elbírálása  

(száma: 116/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 2. számú 

határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a kivitelezési munkával a Tubi-Hani Kft-t 

bízza meg. A kivitelezés összege nettó: 33.492.800, - Ft, bruttó 42.535.856, - Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

197/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja 

a Pétfürdő, Nyárfa köz út- és csapadékvíz elvezetési munkák 

kivitelezőjének az önkormányzati pénzeszközökből megvalósuló 

beruházásokra és felújításokra vonatkozó helyi szabályokról szóló 

6/2011.(IV.01.) önkormányzati rendelet 7. § (3) bekezdés b) pontja szerinti 

eljárásban történő kiválasztását. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom a Tubi-Hani Kft-t a Településfejlesztési Bizottság 

javaslata alapján.  

Aki ezzel elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

198/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Nyárfa köz út- és csapadékvíz elvezetés 

kivitelezési munkáival a Tubi-Hani Kft-t (1211 Budapest, Mansfeld P. u. 

18.) bízza meg. 

 

A kivitelezés összege: nettó 33.492.800,- Ft + ÁFA, azaz bruttó 

42.535.856,-Ft. 

 

A kivitelezés fedezete a 2022. évi költségvetés erre a célra előirányzott 

összege. 

 

A Testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2022. július 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.) Újmandulás utca járdaépítésére beérkezett pályázatok elbírálása (száma: 117/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot.  
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A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot, 

azzal a kiegészítéssel, hogy a kivitelezési munkával a Colas Út Zrt.-t bízza meg. A kivitelezés 

bruttó összege 22.345.227, - Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

199/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja 

a Pétfürdő, Újmandulás utca járdaépítési munkák kivitelezőjének az 

önkormányzati pénzeszközökből megvalósuló beruházásokra és 

felújításokra vonatkozó helyi szabályokról szóló 6/2011.(IV.01.) 

önkormányzati rendelet 7. § (3) bekezdés b) pontja szerinti eljárásban 

történő kiválasztását. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom a Colas Út Zrt-t kivitelezőnek, amit a bizottság javasolt. 

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

200/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Újmandulás utca járdaépítés kivitelezési 

munkáival a Colas Út Zrt-t (1113 Budapest, Bocskai út 73.) bízza meg. 

 

A kivitelezés összege: nettó 17.594.667,- Ft + ÁFA, azaz bruttó 

22.345.227,-Ft. 

 

A kivitelezés fedezete a 2022. évi költségvetés erre a célra előirányzott 

összege. 

 

A Testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2022. július 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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18.) Orvosi rendelő talajmechanikai és megerősítési szakvélemény (száma: 110/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

201/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő „talajmechanikai szakvélemény, szerkezeti megerősítés 

szakvélemény” feladatra a 2022. évi költségvetésben előirányzott keretet 

160.000,- forinttal megemeli az általános tartalék terhére.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot a költségvetési rendelet 

módosításakor építse be a költségvetésbe.  

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.27 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester visszajött az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

19.) Óvoda földszinti hűtési rendszer kialakítása (száma: 101/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 18.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy 

VRV vagy Multi-split rendszer kiépítésével kívánja megoldani. 
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A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 

Óvoda földszinti hűtési rendszer kialakításának megvalósítása során az önkormányzati 

pénzeszközökből megvalósuló beruházásokra és felújításokra vonatkozó helyi szabályokról 

szóló 6/2011.(IV.01.) önkormányzati rendelet 7. § (3) bekezdés b) pontja alkalmazásával járjon 

el.  

A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az óvoda teljes épületében legyen hűtési rendszer kialakítva. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy az épület földszinti helyiségeinek 

hűtését VRV vagy Multi-split rendszerrel kívánja megvalósítani. Felkéri a Polgármester 

Asszonyt, hogy rendelje meg a földszinti hűtő rendszer tervezési munkáit, valamint a hozzá 

kapcsolódó elektromos szekrényt, a teljes elektromos hálózat felújítását, a napelem rendszer 

kibővítését. A terveket, valamint a költségvetési kiírást az októberi testületi ülésre hozza be. 

Ekkor dönt a Képviselő-testület a kivitelezési ajánlatok bekéréséről, illetve a munkák 

ütemezéséről. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért hozta a Pénzügyi Bizottság ezt a döntést, mert 

figyelembe vette azt, hogy nem biztos, hogy a jelenlegi elektromos rendszer alkalmas ennek a 

nagy teljesítménynek a kiszolgálására. A másik szempont az volt, hogy ne két évig tartson a 

megvalósítás, hanem minél hamarabb. Ezért ütemeztük, hogy a következő nyáron már azzal 

lehessen indítani, hogy minden készen van. Adottak lesznek a műszaki körülmények, akkor be 

lehet építeni a hűtőrendszert és 2023. júniusától mehet. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem maradt ebből ki, hogy a költségvetés létrehozásánál vegye 

figyelembe a polgármester a szükséges költségeket a villamoshálózat felújításához? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért maradt az eredeti határozatban, hogy a 7 millió forintot 

berakjuk erre a sorra.  

Most csak a tervezési munkákról beszélünk, majd, ha lesz beárazott költségvetés, akkor majd 

októberben döntünk, hogy nyitunk akkor egy külön sort ennek. Most maradt a szakértői 

pénzből, meg a céltartalékból a 7 milliót rárakjuk erre a sorra, hogy legyen egy komplett terv. 

Egyébként beszéltem a Rikk Józsival, és ugyanazt mondta, amit te, hogy az elektromos 

hálózatra oda kell figyelni.  

Nem kell az előzetes felmentés, mert csak tervezési munka lesz megrendelve. A Pénzügyi 

bizottság határozatkiegészítését tenném fel szavazásra, de maradna az eredeti határozatban, 

hogy a 7 millió forint céltartalékot felszabadítjuk és rárakjuk erre a sorra.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

202/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda épülete földszinti csoportszobáinak 

és gazdasági irodájának nyári hűtését VRV vagy Multi-split rendszer 

kiépítésével kívánja megoldani.  
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Felkéri a polgármestert, hogy rendelje meg a földszinti hűtőrendszer 

tervezési munkáit, valamint hozzá kapcsolódóan a teljes elektromos 

hálózat felújítását, az elektromos szekrényt, a napelem rendszer 

kibővítését.  

 

Az elkészült terveket, valamint a költségvetési kiírást az októberi testületi 

ülésre készítse elő tárgyalásra. A Képviselő-testület ekkor dönt a 

kivitelezési ajánlatok bekéréséről, illetve a munkák ütemezéséről. 

 

A munkák fedezete a szakértői vélemény elkészítésére előirányzott 

keretből megmaradt 2.500 ezer forint, valamint a megvalósításra a 

céltartalékban elhelyezett 7.000 ezer forint. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakat a költségvetési 

rendelet módosításakor vegye figyelembe.  

 

Határidő: a) a tervek megrendelésére: 2022. július 15. 

                  b)  költségvetési rendelet soron következő módosítása 

                  c) a munka további ütemezése: 2022. októberi testületi ülés 

Felelős: mindhárom pontért: Horváth Éva polgármester 

 
 

Horváth Éva polgármester: Amin el kell gondolkodnunk októberig. A kivitelezés menetén. 

Egy biztos, hogy a napelemet meg lehet csinálni működő óvoda mellett, a többit nem. Egy 

villamoshálózat felújításhoz az egész épületet áramtalanítani kell. Ha csere van, meg az egészet 

felújítjuk, de majd meglátjuk mit kell csinálni. Ez októberben eldől.   

Van egy megoldás akkor, hogyha nem lehet működő óvoda mellett csinálni a hálózat felújítást, 

hogy jövő júliusban bezárjuk az óvodát.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ezzel kapcsolatban, mint ott dolgozó azt szeretném 

mondani, úgy tudom, hogy az óvoda szakaszolva van, a két oldal külön.  

 

Horváth Éva polgármester: A tervezőnek mondom, hogy úgy készítse el a terveket, hogy az 

szakaszolható legyen. Azért került be a határozati javaslatba, hogy októberben dönt a 

Képviselő-testület a kivitelezés ütemezéséről.  

 

Béni Norbert képviselő: Eredetileg azért került elő ez a villamoshálózat felújítás, hogy ne 

legyen kétéves csúszás. Eredetileg 2023-ra készült volna el a teljes hűtési rendszer, mivel jövő 

nyáron lett volna a villamoshálózat felújítás. Megint ugyanott járunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem fogunk ugyanott járni, hogyha lehet szakaszolni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Polgármester asszony te mondtad el az előbb, hogyha 

júliusban bezárod, ha szakaszolható a rendszer, és a szakérői anyagban le van írva, hogy 

szakaszolható. Ez egy nagyon jó anyag, akkor meg tudjuk csinálni. Júliusban legyen készen 

minden.  

 

Horváth Éva polgármester: Erről fogunk dönteni októberben.  
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20.) Óvoda tornaszoba szigetelés (száma: 102/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 19.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

még az idei évben készíttesse el a tornaszoba melletti 2 helyiség (ami érintett az elvizesedéssel) 

tervezését. Költség a tervezésre 300 ezer forint az általános tartalék terhére. A döntésre a 

Polgármester asszony a következő költségvetés módosításakor legyen figyelemmel. A 

polgármester a kivitelezést a következő évi költségvetés előkészítésénél vegye figyelembe. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt egy határozatba bele lehet rakni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezen nem lehetne gyorsítani? 

 

Horváth Éva polgármester: Hogy? 

 

Béni Norbert képviselő: Elkészül a tornaszoba és a mellette lévő két csoport átköltözik addig, 

amíg elkészül az egyik. 

 

Horváth Éva polgármester: A mostani tornaszoba felújítás elég nagy ramazurival jár. 

 

Béni Norbert képviselő: Ezt a két hétben lévő szünetben szeretnénk, ugye? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: A másik két helyiségre gondolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudok rá árajánlatot kérni.  

 

Béni Norbert képviselő: Elkészül a terv, az árajánlat. Nem lehetne meggyorsítani? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az két csoport, alsó hangon 40 gyerek. 

 

Horváth Éva polgármester: Jó ez a határozat így, ahogy van.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem fogsz tudni gyereket befogadni, ha mellette szét van 

verve minden.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Pontosan jó az, amit Béni Norbert képviselőtársam mondott, 

hiszen a módosítással az volt a célunk, hogy a három elvizesedett és penészes helység, mivel a 

régi szigetelés úgymond megsemmisült, felszívódott, ne alakuljon ki. Több millió forintért 
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hiába csináljuk meg a tornaszobát, hogyha a másikak vizesednek. Minél hamarabb a másik 

helységeket is rendbe kell tennünk, hogy nehogy az legyen, hogy tovább vizesedik.   

 

Horváth Éva polgármester: Ezt fogjuk megcsinálni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó, de abban igaza van Béni Norbert képviselőtársamnak, 

hogy nagyon gyorsan kell csinálni és az, hogy egy szobánként megyünk, valamennyire fel tudja 

gyorsítani. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem férünk bele az időbe. Ez az idén nem megy. A költségvetési 

rendelet készítésénél kellett volna a sarkatokra állni, hogy ne csak a tornaszoba. Nevesítve van 

a költségvetésben. Erre kértem a tervet és az ajánlatot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Alapvetően nem pénzügyi akadálya van annak, hogy a 

másik kettő meg legyen csinálni. Ha holnapután megrendeljük a másik két helyiség tervezését, 

akkor mennyi időt vesz igénybe? 

 

Horváth Éva polgármester: Fel kell mérni. Július vége, amíg lesz terv, utána kezdődik az 

ajánlatkérés, ami megint minimum 2-3 hét. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az idén még meg lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Szolgalmi időszakban nem tudod megcsinálni. Csoportszobában 

betont bontani.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezt egyeztetni kellene, hogy van-e erre megoldás és akkor jelentsük ki, 

hogy nem lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Tervezői kapacitásunk biztos, hogy nem lesz, a Viktor elmegy 

szabadságra.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezek belső munkálatok és akár november, decemberben is meg tudod 

csinálni. 

 

Horváth Éva polgármester: Na de betonozás van, gyerekek vannak és csoportszobát érint.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azért mondom, hogy egyeztessünk az óvodavezetővel, hogy ezt 

valahogy meg lehet-e oldani ilyen átszervezéssel.  

 

Horváth Éva polgármester: A tervezést nekem mindenképpen el kell indítanom. Tudunk 

egyeztetni, ha kész a terv, hogy hogy lépjünk tovább.  

 

Béni Norbert képviselő: Közben eszembe jutott, és Nagyné Szigeti Mária hátha megerősít, 

fent az emeleten is van egy üres, volt csoportszoba, ami most tárgyaló? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Most jelenleg üres, de ki tudja mi lesz ott szeptemberben. 

 

Béni Norbert képviselő: Lent is van egy tornaszoba, ami fel lesz újítva, fent van egy tárgyaló. 
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Horváth Éva polgármester: Maradjunk annyiban, hogy van egy határozati javaslat, nekem 

van egy feladatom, hogy a kivitelezést elindítsam. Nekem a tervezési megbízást ki kell adnom, 

be kell indítanom a tervezést. Aki a Településfejlesztési Bizottság javaslatával kiegészített 

határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

203/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 

 

a) tornaszobája padlófelújítási munkáinak elvégzésére a Várszer ’94. 

Kft-vel (8100 Várpalota, Bányabekötő út 6/A.) köt szerződést.  

Kivitelezési összeg: bruttó 4.810.674,- Ft, melynek fedezete a 2022. 

évi költségvetésben e célra előirányzott keret. 

 

b) tornaszobája melletti elvizesedéssel érintett 2 helyiség tervezését 

2022. évben elkészítteti. 

A tervezésre 300 ezer forintot biztosít, az általános tartalék terhére. 

 

Felkéri a polgármestert a kivitelezési és a tervezési szerződés megkötésére, 

valamint, hogy a határozat b) pontjában foglaltakra a költségvetés soron 

következő módosításakor, illetve a kivitelezésre a 2023. évi költségvetés 

felhalmozási kiadásainak tervezésekor legyen figyelemmel.  

 

Határidő az a) pont szerinti szerződéskötésre: 2022. július 15. 

                 a b) pont szerinti feladatokra:  

                 ba) szerződéskötés: 2022. július 30. 

                 bb) költségvetés soron következő módosítása 

     bc) 2023. évi költségvetés előkészítése 

                

Felelős: minden pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

Béni Norbert képviselő: Szeretném javasolni, hogy kérjük meg az óvodavezetőt, hogy 

megoldható-e ennek a két csoportszobának a kiürítése szolgalmi időszakban.  

 

Horváth Éva polgármester: Addig majd beszélünk róla.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Hozzunk határozatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Először tapasztalja meg az intézményvezető is, hogy mivel jár 

egy ilyen szigetelési munkának a kivitelezése.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tájékoztassuk róla, mert nem fogja megtapasztalni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Meg fogja, mert augusztustól ő lesz az intézményvezető.  
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Nagy Zsolt képviselő: Attól függetlenül azért tájékoztatni kellene, hogy mivel jár.  

 

Horváth Éva polgármester: Ugyanez a ramazuri lesz a másik két helyiséggel is. Ennek 

ismeretében tud ő mondani valamit, tudja-e működtetni az óvodát egy ilyen kivitelezés mellett. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Neki csak azt kell megfontolnia, hogy el tudja-e helyezni 

a gyerekeket. 

 

Béni Norbert képviselő: Vagy igent mond, vagy nemet.  

 

Horváth Éva polgármester: Közlekedni kell az épületben! 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A kivitelező dolga, hogy azt megoldja. 

 

 

21.) Szabadtéri járműpark múzeum (száma: 98/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság tagja: A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Képviselők véleményét várom. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Utánanéztem ennek a területnek, találtam youtube videókat. 

Nekem ez a terület romhánynak tűnik. Elviekben nem akarom támogatni.  

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslatot sem? Mert abban van egy olyan, hogy neki 

be kell mutatni egy telepítési tanulmánytervet, hogy mit akar megvalósítani.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Attól nem zárkózom el, hogy kimenjünk, bemutassa. Jelen 

tudásom szerint tartózkodok, még azt sem mondom, hogy nem. Nem tudok vele azonosulni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebben a határozati javaslatban minden benne van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Igazából a HÉSZ-t szeptembernél előbb nem fogjuk 

tárgyalni. Most július van. Kimegyünk, megnézzük és mégis úgy döntünk, akkor ennyi. Nincs 

elkésve, ha szeptemberben rábólintunk, szerintem.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekünk nem engedélyezni kell.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Tudom. Akármihez nem adjuk az elvi támogatásunkat.  

 

Horváth Éva polgármester: Elvi támogatást kér arra, hogy ő ezt megvalósítsa. Nem az 

engedélyünket kéri.  
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Molnár Gyula László képviselő: A mi elvi támogatásunk nélkül el sem indíthatja az 

engedélyezési folyamatot, azért kéri. Egyértelmű. 

 

Horváth Éva polgármester: Ebben nem vagyok olyan biztos.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Mi a probléma vele? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez egy szemétdomb.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az autók ott vannak most is. Az állapot attól nem változik, 

ha nem adjuk meg az elvi engedélyt. Van egy esély, hogy rendbe teszi ezt a területet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ami engem zavar ebben, hogy az erdő, rét besorolást át 

akarja minősíteni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, az erdőrészt nem akarja átminősítést. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendezési tervben 4 ha terület eleve kalandpark 

minősítéssel szerepel. A határozat utolsó bekezdése az elvi engedély arra, hogy azon a 

kalandparki részen, azt a tevékenységet, amit ő akar csinálni minden további nélkül 

megkezdheti, amennyiben megkapja azokat az engedélyeket, amik ahhoz kellenek, ehhoz 

viszont neki kell a Képviselő-testület elvi nyilatkozata. Ha elég neki a 4 ha terület, akkor semmi 

gond, csinálja. Tulajdoni lap szerint, mivel ott régen működött a kalandpark, 22 ha a 

kalandpark. Nyilvántartásilag át van vezetve. A többi erdőrész, amihez nem akar hozzányúlni.  

A határozati javaslat első fele őrá nézve a nagyobb falat. Ha nem elég neki a 4 ha, akkor viszont 

meg kell csinálnia a tanulmánytervet ahhoz, hogy a HÉSZ-en átvezetésre kerüljön a további 18 

hektárnyi területre a kalandpark.  

Azt gondolom, hogy egyszerre úgy sem tudja végrehajtani. Úgy gondolom, hogy ez borzasztó 

sok pénz. Ahhoz, hogy tovább tudjon lépni, ezt a határozatot el kellene fogadni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

204/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Koltay Péter beadványát, melyben elvi támogatást kér a 

tulajdonában lévő pétfürdői 0261/9 helyrajzi számú ingatlanon szabadtéri 

járműpark múzeum általa történő megvalósításához. 

 

Az ingatlannyilvántartás szerint összesen 36 ha 0844 m2 területű 

ingatlanból jelenleg 13 ha 1500 m2 „erdő” művelési ágú, mely a hatályos 

Helyi Építési Szabályzat szerint „Et” (egészségügyi, szociális turisztikai 

erdőterület) övezetbe tartozik. A fennmaradó 22 ha 9344 m2 „kivett, park 
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(kalandpark)”, művelési ágú ingatlanrészen elvileg nincs akadálya a 

szabadtéri járműpark múzeum megvalósításának, azonban abból jelenleg 

csak 4 ha 2897 m2 terület tartozik a „Kk-tu” (turisztikai) övezetbe. Az 

ingatlannyilvántartásban már „kivett, park” művelési ágú ingatlanként 

nyilvántartott további 18 ha 6447 m2 ingatlanrész övezeti megjelölése 

„Má” (általános mezőgazdasági terület). 

 

Amennyiben a kialakítandó szabadtéri járműpark múzeum területigénye 

nagyobb, mint a jelenleg „Kk-tu” övezetbe tartozó terület, úgy a 

megvalósítás feltétele a Helyi Építési Szabályzat SZ3 külterületi 

szabályozási tervlapján a turisztikai övezeti besorolás további „Má” 

besorolású területekre történő kiterjesztése. Ebben az esetben szükséges, 

hogy a döntés megalapozása érdekében kérelmező az épített környezet 

alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 30/A. § (3) 

bekezdése szerinti telepítési tanulmánytervet nyújtson be a Képviselő-

testülethez. 

 

Amennyiben a szabadtéri járműpark múzeum kizárólag a jelenleg „Kk-tu” 

övezetbe tartozó területrészen kerül megvalósításra, ahhoz a Képviselő-

testület a kért elvi támogatását megadja azzal, hogy a tényleges 

megvalósításhoz kérelmezőnek a szükséges hatósági engedélyekkel 

hiánytalanul rendelkeznie kell. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg Koltay Péternek. 

 

Határidő: 2022. július 8. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 105/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

 

 

2.) Nitrogénművek Zrt. közterülethasználati kérelme (száma: 119/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Megkapta.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megkapta, de ez az indoklás, felvezetés nem jó. 

 

Horváth Éva polgármester: Micsoda? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Felolvassa az előterjesztésből: „Úgy érzem, hogy a régi 

dolgozók kirekesztését jelenti.”  
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Horváth Éva polgármester: Túl vagyunk rajta, megkapta a közterülethasználati engedélyt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ilyet nem írhatsz le.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért ne? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mert nincs közöd hozzá. 

 

Horváth Éva polgármester: Miért ne lenne közöm hozzá? Én is régi dolgozó vagyok. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az nem lehet feltétel, hogy kit hív meg, annak 

függvényében adom meg az engedélyt. 

 

Béni Norbert képviselő: Mondjuk el röviden miről szól a történet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Képviselői jelzések 

 

Molnár Gyula László képviselő: Voltak olyan döntések, amik kimaradtak. Az egyik ilyen, 

hogy a kutyafuttatót megcsinálnánk a Liszt Ferenc utca 22. épület mögött.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi maradt el? Itt a Településfejlesztési Bizottság elnöke, a vegyes 

ügyekben ezt fel fogja vezetni.  

 

b) Településfejlesztési Bizottsági javaslatok 

 

ba) Kutyafutttató 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a kutyafuttatót 

helyezze át a Liszt F. u. 22. lépcsőháztömb mögötti játszótér mögé. A kutyafuttató ne legyen 

elválasztva középen, 1 duplakukával legyen ellátva, valamint 2 pad legyen kihelyezve. 

 

Molnár Gyula László képviselő: 15 x 30-as méretű legyen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Határidő az elkészülésre? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeptember legkésőbb.  

 

Horváth Éva polgármester: Az ajánlatok beérkezésétől függ.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Minél hamarabb.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 30. 

Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság határozati javaslatát a kiegészítésekkel, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

205/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

kutyafuttató létesítéséről szóló 125/2022.(III.31.) számú határozatának 

bevezető részét, valamint 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 

a) 15 x 30 méter (450 m2) bekerített kutyafuttató létesítése a Liszt Ferenc 

utca 22. számú ház mögötti játszótér mögötti területen 

b) 1,2 méter magas kerítés, 3D-s tüzi horganyzott komplett 

kerítéspanelekből (oszloppal, bilinccsel együtt)  

c) 1 db személybejáró kiskapu 40 x 40 x 2 mm zártszelvényből, mely 

zárható. Alap mázolva és színre festve.  

d) a kutyafuttatón kívül 1 db duplakuka, valamint 2 db pad kerüljön 

elhelyezésre. 

 

Határidő kivitelezésre: 2022. szeptember 30.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

bb) Homokozók árnyékolása 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az alábbi két 

játszótérnél a homokozók bármely két sarkára nagy árnyékot adó fát ültessen: 

- Kosztolányi u.- Ady u. kereszteződésénél lévő játszótér 

- Liszt Ferenc 2-4 mögötti játszótér (ez szerintem hibás, 8-12 mögötti játszótér lesz) 

Költség: a költségvetésben faültetésre tervezett összeg, valamint 300 ezer forint az általános 

tartalék terhére.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadta a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, miszerint javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy az alábbi két játszótérnél a homokozók bármely két sarkára nagy árnyékot 

adó fát ültessen: 

- Kosztolányi u.- Ady u. kereszteződésénél lévő játszótér 

- Liszt Ferenc 2-4 mögötti játszótér 

Költség: a költségvetésben faültetésre tervezett összeg, valamint 300 ezer forint az általános 

tartalék terhére.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Császárfára gondoltatok? 

 

Béni Norbert képviselő: Bármi, ami már nagy, és gyorsan nővő legyen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egymással szemben legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság határozati 

javaslatát, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

206/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az alábbi két játszótérnél a homokozók bármely két 

sarkára nagy, árnyékot adó fákat ültettet: 

a) Kosztolányi utca - Ady utca kereszteződésénél lévő játszótér 

b) Liszt Ferenc utca 8-12. mögötti játszótér 

 

A faöltetés költségére a fedezetet a költségvetésben faültetésre tervezett 

összeg, valamint 300 ezer forint erejéig az általános tartalék terhére 

biztosítja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy határozatban foglaltakat a következő 

költségvetés módosításánál vegye figyelembe, 

 

Határidő költségvetés módosítására: a következő költségvetés  

                módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

bc) Sugár úti világítás 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sugár úti napelemes 

világító rendszer korszerűsítését kezdje meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Megnézem, hogy hol tartunk, mert biztosan léptünk ez ügyben.  

Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság határozati javaslatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

207/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Sugár úti napelemes világító rendszer korszerűsítését 

megkezdi. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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bd) Napközis tábor 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 3 igen 

szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a nyári 

napközis tábor hátralévő 4 hetére a heti egy strandolás helyett legyen heti két nap strandolásra 

biztosítva, rossz idő esetén kirándulásra. Költség 500 ezer forint, az általános tartalék terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Annyiban módosítanám, hogy nem kell az 500 ezer forint, a 

költségvetésből ki tudjuk gazdálkodni.  

Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság határozati javaslatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

208/2022.(VI.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a nyári napközis tábor 2022. július 4. és július 29. közötti 

időszakában a heti egy strandolás helyett heti két nap strandoláshoz (rossz 

idő esetén kirándulást) biztosít buszt.  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 4 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a jelenleg 

rendelkezésre álló lakások közül 1 db lakást biztosítson az iskola részére pedagógus lakásnak - 

a Tankerülettel szerződést kötve.  

A szomszédos településről jött az ötlet, állítólag ott ez megvalósult. Önkormányzat ajánlott fel 

lakást. A tankerület így tudott állást feladni.  

 

Horváth Éva polgármester: Tájékoztatást tudunk eljuttatni a tankerülethez, hogy van üres 

lakásunk, amennyiben szükség van rá, igénybe vehetik. Elkötelezni nem fogom magam a 

tankerületnek.  

 

Béni Norbert képviselő: Az lenne az egésznek a lényege, hogy az álláshirdetésben benne 

lehessen, hogy van lakás. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Úgy csinálnám, mivel te Norbi ott dolgozol az iskolában, 

súgni kellene az igazgatónőnek, hogy a tankerület keressen meg minket, hogy hiányzik 

pedagógusok. Egy lakást kimondottan pedagógus lakásnak vettünk a Berhidai úton és 

biztosítsuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem pedagógus lakásnak vettük a Berhidai úton. 

 

Molnár Gyula László képviselő: De annak vettük. 

 

Horváth Éva polgármester: Önkormányzati érdekből.   
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Béni Norbert képviselő: Pedagógus lakásnak ne vegyük meg címszóval, legyen 

önkormányzati érdek, mert adóköteles, meg egyéb ilyen dolgok miatt lett önkormányzati érdek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kimondottan azért vettük, hogyha óvodapedagógus vagy 

pedagógus hiányzik.  

 

Horváth Éva polgármester: Más dolgozója nincs is az önkormányzatnak, akire esetleg 

gondolni lehetne? Esetleg egy védőnő, az nem önkormányzati érdek, csak a pedagógus. 

Tájékoztatni fogjuk, hogy per pillanat van üres lakásunk. Ha most hirdetnek állást, beleírhatják, 

hogy a lakáskérdés megoldott. Nem kell megcímkézni a lakást.  

Még lesz további üres lakásunk. Szeptemberben a lakásrendelet lesz. Kettőt tudunk felajánlani.  

 

c) Képviselői jelzések 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Három dolgot írtam fel magamnak. Az elsőt már elmondtad, 

a Péti Nyár megszervezését és lebonyolítását megköszönjük a dolgozóknak, mert fantasztikus 

volt.  

Két kérdésem van. A gyermekorvosi álláshely betöltésével kapcsolatban van-e előrelépés? 

Feloldották a moratóriumot.  

 

Horváth Éva polgármester: Nincs.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hirdetitek?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Folyamatos hirdetésre raktuk. Az nem jelenti azt, hogy a 

jövő héten feldobjuk még egyszer. Ötletem sincs a továbbiakban. Még egy doktornő van, akit 

fel tudok hívni, aki nagyon nem tudta magát elhatározni. Most, hogy megint szabad vándorlás 

van, lehet, hogy el tudja dönteni, hogy mit szeretne csinálni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szúnyogírtás megvalósult-e? 

 

Horváth Éva polgármester: Megvalósult. Ha elmúlik ez a kánikula, és jönne egy esősebb idő, 

megrendelünk még egyet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Szent István parkban a Pétfürdőről Várpalotára menő 

buszmegálló üvege be van törve. 1,5 éves probléma.   

A Malom árok gyűrűi megemelik a vízszintet. Már nagyon sokszor jeleztem.  

Nagyon sok olyan terület van Pétfürdőn, a belógó fák miatt nagyon ki kell menni. A belátások 

rosszak. Ezeket meg kellene nézni és levágni. Űrszelvényezni kellene a településen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Berhidai út 68-tól az iskola felé a lakók által telepített 

diófáknak akkora lombozata van, hogy nem lehet látni az onnan jövő forgalmat.  

 

Horváth Éva polgármester: A Berhidai út felé nem csonkolhatunk. Azt a Közútnak kell 

karbantartani.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Jelezni kell feléjük.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Bizonyára többen találkoztatok vele, hogy a Szent István 

terünkön a szobor jobb oldalán katasztrófális az állapot. Ott van egy pad, mindig szemét van, 
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el van törve a kuka, csövesek vannak, odapiszkítanak emberek. Azon gondolkodtam, hogy 

lehetne-e az megoldás, hogy azt a padot egyszerűen megszüntetjük.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor rátelepednek egy másik padra.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A tiszafa nincs felnyírva és olyan szinten eltakarja. 

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném javasolni, hogy a fákat nyírjuk kicsit feljebb, hogy 

belátható legyen. Ezeknek az aljzatában patkányok vannak. Szeretném, ha erről most 

döntenénk, hogy megcsináljuk.  

 

Béni Norbert képviselő: A Liszt Ferenc utca végén a Diófa vendéglőnél az egyik csatornatető 

el kezdett besüllyedni.  

Szeretném megkérdezni, hogy a tónál és a Szent István parkban a bokrok nyírása megtörtént-e, 

vagy megtörténhet-e? 

 

Horváth Éva polgármester: Felírtam az űrszelvényezést mindenhova.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A feloszlott Településszépítő Egyesület hagyatéka, amit 

annak idején csináltak, a három ismertető tábla, nagyon ráférne egy festés.  

 

Horváth Éva polgármester: Valamilyen szinten jogilag adják át nekünk. A leltárunkban sincs 

benne. Ugyanez volt a bajom a Malom emlékművel, mert egyszer le akartam festetni, javíttatni, 

le lettem szúrva, hogy hozzá ne nyúljunk, nem a mienk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ki szúrt le? 

 

Horváth Éva polgármester: Az Annamari.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megszűnt az egyesület.  

 

Horváth Éva polgármester: Valahogy levelezzék le, hogy a leltárba be tudjuk venni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy levél kell hozzá? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen és egy átadás-átvétel. 

 

Béni Norbert képviselő: A tónál lévő stéggel mi a helyzet?  

 

Horváth Éva polgármester: Elkezdtük, de nagyobb bajok vannak, mint gondoltuk. Most ott 

tartunk, hogy amit ki tudunk javítani, azt kijavítjuk, nincs életveszély, de keresünk egy 

fadoktort, megnézetjük vele. Egy olyan gombásodás van, hogy ősszel az egészet felül kell 

vizsgálni, és ami nem a vörös fenyőből van, hanem a puha fából, azt valószínűleg le kell 

cserélni.  

 

Béni Norbert képviselő: A tó tisztításával van valami? Szemét kiszedése a tóból. 

 

Horváth Éva polgármester: Folyamatosan csinálják.  
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Molnár Gyula László képviselő: Amikor voltunk bejáráson, akkor beszéltünk róla, hogy egy 

cég, aki kiszivattyúzná azt az oldalt, ahol fel van töltődve.  

 

Horváth Éva polgármester: Folyamatosan keresik ezeket a megoldásokat az Ottóék, de még 

nem jutottunk a végére.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A csónakház oldalán megint tönkre lett téve az ereszcsatorna. 

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem a megrendelést kiadtuk. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Javaslom, hogy azt most már ne alumíniumból legyen.   

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

18.06 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


